
American Institute in Taiwan (AIT) Used Furniture and Equipment Auction 

 

• Location: 

American Institute in Taiwan warehouse: 106 Taipei Da-an District, Jianguo South Road, Section 2, No. 57, 

Lane 69 (Please refer to attached map). 

 

• Time: Friday May 1st from 1pm to 3pm 

Items will be available for viewing on this day.  Interested bidders will submit their bids by lot number in 

person to the bid box by 3pm.  After viewing finalizes, all sealed bids will be opened and each lot will be 

awarded to the highest bidder. 

 

• Payment and pickup Time: Monday May 4th to May 7th between the hours of 10:00-12:00 or 13:00-15:00 

(exact date and times to be agreed upon) 

 

• Pickup location: same as auction site 

Winning bidders are responsible for collecting their items.  Only cash payments will be accepted. 

 

• Auction items include: 

Furniture, appliances, chinaware, motorcycles, computer supplies, etc. 

 

• Registration: 

No limit on number of attendees. Open to all, except certain AIT staff. 

 

• Note: 

Items are sold on an “as is, where is” basis, and no repairs, refurbishment or maintenance of any kind will be 

done on any item before or after the sale under any circumstances.  Any and all fees, as applicable, for transfer 

or registration of property are to be solely borne by the buyer without exception.  All sales are final; no refunds, 

returns or exchanges are allowed or permitted.  AIT reserves the right to remove any item from the sale if the 

bids are considered insufficient.  The buyer is solely responsible for removal of the items from the warehouse. 

 

For any other questions please contact the AIT property section at aitauction@state.gov 
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美國在台協會的二手家具和電器拍賣 

 

•地點: 

美國在台協會的倉庫：106台北市大安區建國南路 2段 69巷 57號（請參考後附地圖）、 

 

•時間： 2015年 5月 1日下午 1點至 3點 

所有拍賣物品皆可在當日於現場查看，有意者必須在投標單上清楚註明標的號及價格，並於當天投入所

屬拍賣箱（設置在倉庫現場）。 拍賣結束後，會進行開標作業，每個標的物以出價最高者得標，爾後

並會有專人通知取貨時間。 

 

•取貨時間: 2015年 5月 4日至 5月 7日上午 10點 至 12點 和下午 1點 至 3點 (具體日期另行通知） 

 

•取貨地點: 同上 

標到物品的人員需要自行安排車輛，依照所約定的時間取貨。現場只接受現金交易，需憑繳費收據去倉

庫提貨區提貨。 

 

•拍賣物品包括: 

家具，家電，咖啡杯組，摩托車，墨水匣等 

 

•註冊: 

此次拍賣無人數限制。除部份受限的美國在台協會員工以外。 

 

•注意: 

所拍物品均以拍賣日當天狀況為準，不再予以維修、翻新或保養。所有因過戶或登記所產生的一切費用

均由買方承擔。一經售出，不予退換。美國在台協會保留對拍賣物品的收回權。買方負責所拍得物品的

運輸。如中、英文廣告或合同互相歧異或抵觸時，以英語文本為準 

 

如有任何問題請聯絡 AIT Auction (aitauction@state.gov)  
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